

## Protokoll fört vid GUS:s styrelsesammanträde 08:01/02

### 23 april kl.18.00 Victor Rydberggrummet, Studenterna Hus

#### Närvarande:

Andreas Bjurström (FFS)  
Anna Sjölin (FFS)  
Magnus Markling (FFS) tom § 3.2  
Lotta Ljungqvist (Haga Studentkår)  
Adrian Nählinder (Haga Studentkår)  
Carl Fredrik Nilsson (HHGS) tom halva § 3.2  
Lars-Göran Karlsson (HHGS)  
Suzanne Johansson (MF)  
Ulrika Blom (OF) tom. § 2.3.1.  
Anna Winroth (SLUG)  
Michael Tengberg (SLUG) tom § 3.2  
Karin Blomqvist (SLUG) tom. § 2.3.1.  
Adam Casserly (StuMuG)

#### Övriga närvarande:

David Eskilsson (ordf. GUS)  
Daniela Ölmunger (vice ordf. GUS)  
Lisen Björklund (GUST-ledamot)  
Sara Stavås (GUST-ledamot) tom § 3.1  
Emma Dahlén (mötessekreterare)  
Jonas Nilsson (Göteborgske Spionen) tom 3.2  
John Wright (SKJUT) tom halva § 3.2

§ 1.1 Mötets öppnande	GUS:s ordförande David Eskilsson hälsar alla välkomna.	GUS:s ordförande David Eskilsson öppnar sammanträdet klockan 18.22.
§ 1.2 Mötets behöriga utlysande	David Eskilsson redogjorde för hur kallelse och utskick hade gått till. David Eskilsson föreslog: Att mötet skulle anses behörigen utlyst.	Mötet beslöt: Att bifalla David Eskilsson yrkande: - att anse mötet behörigen utlyst.
§ 1.3 Val av mötesordförande	Föreslog presidiet mötet: Att välja Lisen Björklund till mötesordförande.	Mötet beslöt: Att bifalla presidiets förslag: - att välja Lisen Björklund till mötesordförande.
§ 1.4 Val av mötessekreterare	Föreslog presidiet mötet: Att välja Emma Dahlén till mötessekreterare.	Mötet beslöt: Att bifalla presidiets förslag: - att välja Emma Dahlén till mötessekreterare.
§ 1.5 Val av justeringspersoner	Föreslog Lotta Ljungqvist mötet: Att välja Adrian Nählinder till justeringsperson tillika rösträknare. Föreslog Daniela Ölmunger mötet: Att välja Lars-Göran Karlsson till justeringsperson tillika rösträknare.	Mötet beslöt: Att bifalla Lotta Ljungqvists och Adrian Nähnders förslag. - att välja Adrian Nählinder och Lars-Göran Karlsson till justeringspersoner tillika rösträknare.

EA

<b>§ 1.6</b> Justeringsav röstlängd	Justerades röstlängden. Befanns 13 ledamöter representerande totalt 6 medlemskårer vara närvarande.	Konstaterades mötet vara beslutsmässigt.
<b>§ 1.7</b> Adjungeringar	Föreslog presidiet mötet besluta: Att förklara mötet för öppet.	Mötet beslöt: Att bifalla presidiets förslag: - att förklara mötet för öppet.
<b>§ 1.8</b> Dag- och arbetsordning	Föreslog Lotta Ljungkvist mötet: Att godkänna presidiets förslag till dagordning med tillägget 5.1 Nätuniversitetet. Föreslog presidiet mötet besluta: Att godkänna presidiets förslag till arbetsordning och tidsplan för mötet.	Mötet beslöt: Att bifalla Lotta Ljungqvists förslag: - att godkänna presidiets förslag till dagordning med tillägget 5.1 Nätuniversitetet. Att bifalla presidiets förslag: - att godkänna presidiets förslag till arbetsordning och tidsplan för mötet.
<b>§ 1.9</b> Föregående mötesprotokoll	Inga protokoll förelåg. Föreslog presidiet mötet besluta: Att lämna punkten.	Mötet beslöt: Att bifalla presidiets förslag - att lämna punkten.
<b>§ 1.10</b> Besluts- uppföljning	Förelåg inga handlingar för beslutsuppföljning. Föreslog presidiet mötet besluta: Att lämna punkten.	Mötet beslöt: Att bifalla presidiets förslag: - att lämna punkten.
<b>§ 1.11</b> Presidieprotokoll	Inga protokoll förelåg. Föreslog presidiet mötet besluta: Att lämna punkten.	Mötet beslöt: Att bifalla presidiets förslag - att lämna punkten.
<b>§ 2</b>		
<b>Rapporter</b>		
<b>§ 2.1</b> Presidiet rapport	Presidiet rapport fanns med bland de utskickade möteshandlingarna. Möjlighet lämnades att ställa frågor angående presidiet rapport. Föreslog presidiet mötet: Att godkänna rapporten	Mötet beslöt: Att bifalla presidiet rapport: - att godkänna rapporten.

## § 2.2

### Rapport från kårerna

#### FFS

FFS informerade om att FFS kårval förrättas innevarande vecka. Vidare hänvisades till FFS veckobrev för vidare information.

#### Haga Studentkår

Två extra fullmäktige har hållits, dels för att förrätta val till SFS-fullmäktige och dels för att behandla frågan om en handlingsplan vid könskränkningar samt stadgeändringar.

Haga Studentkår har även haft ett informationstillfälle angående sexuella trakasserier.

#### HHGS

HHGS har deltagit i en sammankomst med andra ekonomutbildningar inför vårens SERO möte. Kåren håller också på att planera Valborgsfirande och vårbal samt att genomföra en omröstning om årets bästa lärare.

HHGS arbetar även med ett nytt utvärderingssystem för utbildningen vid Företagsekonomiska institutionen. Systemet skall senare föras vidare till övriga institutioner.

Vidare har HHGS arrangerat den årliga ekonomi- och revisionsmässan Recon som innevarande vecka kommer att åtföljas av juristernas arbetsmarknadsdag Gaius.

#### MF

Medicinska föreningen håller för närvarande på att förrätta val inför nästa verksamhetsår. Samtidigt är det aktuellt att utse årets pedagogiska pristagare.

Kåren lägger också mycket tid på att få klarhet kring turerna mellan Sahlgrenska akademien och Högskoleverket.

Vidare skall kåren snart iväg på ett möte med representanter för studerande vid andra medicinarutbildningar i Sverige.

Kåren rapporterade också att man nyligen avslutat en lyckad spexomgång vid namn Michelangelo. Spexet återkommer till hösten.

Medicinska föreningen efterlyser också mer aktivitet från GUS doktorandkommitté.

Mötet beslöt:

Att lämna punkten.

## OF

Odontologiska föreningen arbetar för närvarande med frågor om vaccinationer för de studerande.

## SLUG

SLUG har fått sina nya stadgar godkända av universitetet och skall sätta en helt ny organisation inom de närmaste veckorna.

## StuMuG

StuMuG arbetar för närvarande med fall där studenter känner sig felbehandlade eller kränkta av lärare. StuMuG arbetar också med att få klarhet i kursutvärderingssituationen som ibland uppfattas som oroväckande.

Kåren skall snart delta i ett möte med företrädare för studenter vid övriga musikhögskolor i Sverige.

Vald till ny ordförande för kåren är Adam Casserly.

## SKJUT

SKJUT var för första gången på länge med på GUS mötet och meddelade att de ämnade ha en ökad närvaro och aktivitet på mötena i fortsättningen.

## § 2.3

### Övriga rapporter

#### § 2.3.1

##### Rapport från senaste universitetsstyrelsemöte

Föredrog Lisen Björklund universitetsstyrelseledamöternas rapport från senaste universitetsstyrelsemöte. Rapporten fanns bland de utskickade möteshandlingarna.

Föreslog Lisen Björklund mötet:

Att godkänna rapporten.

#### § 2.3.2

##### Rapport om Studentinflytandearbetet

Vad gäller skriftligt underlag för rapporten om studentinflytandearbetet hänvisades dels till möteshandlingar och dels till underhandskorrespondens. Daniela redogjorde muntligt för den fortsatta hanteringen av frågan.

Beslöt mötet:

Att bifalla Lisen Björklunds förslag:  
- att godkänna rapporten.

Beslutade mötet:

Att lämna punkten.

Diskuterades relationerna mellan universitetet och studentorganisationerna ifråga om studentinflytande.

#### **Studentinflytande policy**

Adrian Nählinder rapporterade om de inkomna remissvaren på frågan om Studentinflytandepolicy. Adrian hade gjort en snabbsammanställning av remissvaren som distribuerades på mötet.

Frågan kommer att komma upp för beslut något senare än planerat, preliminärt förväntas frågan komma upp för en första behandling av universitetsstyrelsen på dess junimöte.

Diskuterades dokumentets omfattning och det fortsatta tillvägagångssättet från GUS sida.

### **§ 3**

#### **Ärenden**

##### **§ 3.1.**

##### **Nästa universitetsstyrelsemöte**

Redogjorde Lisen Björklund och Sara Stavås för vilka frågor som kommer att komma upp på nästa universitetsstyrelsemöte.

Mötet beslöt:

Att lämna punkten.

RRV kommer att delta i mötet för att redogöra hur de hanterar all info från GU.

En intern uppföljning över det ekonomiska läget avseende årets första kvartal kommer att redovisas. Situationen är inte helt tillfredsställande den matematisk-naturvetenskapliga fakulteten och den konstnärliga fakulteten förväntas uppvisa ett ekonomiskt underskott vid årets slut.

Ett förslag på svarsformulering till Högskoleverket avseende deras kritik av akademien föreligger för beslut av styrelsen. Förslaget omfattar en del organisatoriska förändringar av akademien.

Diskuterades frågan om Sahlgrenska akademien närmare. Framförallt studentrepresentation, resurshantering och antalet fakultetsnämnder berördes.

IT- universitetet skall enligt förslag bli en fakultetsnämnd. Hur kontaktytan med Chalmers avseende IT-universitetet skall se ut är ännu ej klart.

§ 3.2 Studenternas hus	<p>Presidiet redogjorde för arbetet med Studenternas Hus.</p> <p>En sammanfattning från ett arbetsmöte samt beslutsförslag från styrelsen förelåg skriftligt på mötet.</p> <p>Presidiet efterlyste riktlinjer för hur man skall driva frågan vidare.</p> <p>Presidiet föreslog mötet besluta:</p> <p><b>Att</b> göra en rangordnad lista över de fem viktigaste verksamheterna och förändringarna som GUS vill se i Studenternas hus.</p>	<p>Mötet beslöt:</p>
Ordningsfråga	<p>Föreslog Carl-Fredrik Nilsson mötet besluta:</p> <p><b>Att</b> frågan om Studenternas Hus på punkten 3.2 skall bordläggas till ett special inriktat möte.</p>	<p>Mötet beslöt:</p> <p><b>Att</b> avslå Carl-Fredrik Nilssons yrkande.</p>
Forts. § 3.2	<p>Diskuterades vilka krav och önskemål avseende Studenternas Hus GUS skall framföra till universitetet.</p> <p>Utarbetades följande förslag:</p> <p><b>Rangordnade önskemål om prioriterad verksamhet i huset.</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Café/barverksamhet med separat ingång i glaskupolen.</li> <li>2. Multikompetent serviceexpedition</li> <li>3. CSN mottagning</li> <li>4. Karriärcenter/Miljöbro/Drivhus</li> <li>5. Lokal med köksmöjlighet för konferens; sittning etc.</li> </ol> <p><b>Icke rangordnade krav avseende verksamheterna i huset</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Subventionerad studenthyra</li> <li>• Studentinflytande</li> <li>• Flexibla kontor</li> <li>• Undangömda kontor</li> <li>• Köket</li> <li>• Öppet dygnet runt</li> </ul>	<p>Mötet beslöt:</p> <p><b>Att</b> godkänna nedanstående framarbetade förslag som grund för det fortsatta arbetet i Studenternas hus frågan.</p> <p><b>Rangordnade önskemål om prioriterad verksamhet i huset.</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Café/barverksamhet med separat ingång i glaskupolen.</li> <li>2. Multikompetent serviceexpedition</li> <li>3. CSN mottagning</li> <li>4. Karriärcenter/Miljöbro /Drivhus</li> <li>5. Lokal med köksmöjlighet för konferens; sittning etc.</li> </ol> <p><b>Icke rangordnade krav avseende verksamheterna i huset</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Subventionerad studenthyra</li> <li>• Studentinflytande</li> <li>• Flexibla kontor</li> <li>• Undangömda kontor</li> <li>• Köket</li> <li>• Öppet dygnet runt</li> </ul>

### § 3.3

#### Studentforum

Redogjorde David Eskilsson för turerna kring inrättandet av ett Studentforum.

Diskuterades frågan framförallt med avseende på vilka som skall ingå i gruppen och gruppens mötesformer

Föreslog presidiet mötet besluta:

Att uppdra åt presidiet att fortsätta jobba med frågan.

Att tydligare föra in synpunkter på deltagandeformer, antal stormöten, andra aktörer i diskussionen med kommunen.

Föreslog Lotta Ljungqvist mötet besluta:

Att GUS verkar för att ett stort strategiskt möte hålls varje termin, & således att andra meningen i stycke "Förslag" i utkast till TU om studentforum ändras till "Ett stort möte för strategiska frågor hålls varje termin"

Drog presidiet tillbaks sina förslag till förmån för Lotta Ljungqvists förslag.

Mötet beslöt:

Att bifalla Lotta Ljungqvists förslag:

- att GUS verkar för att ett stort strategiskt möte hålls varje termin, & således att andra meningen i stycke "Förslag" i utkast till TU om studentforum ändras till "Ett stort möte för strategiska frågor hålls varje termin".

### § 3.3

#### Verksamhetsplanering GUS uppföljning GUS styrelse 6

Redogjorde David Eskilsson för ärendet med utgångspunkt från föreliggande möteshandlingar.

Efterlystes ett nytt sätt att arbeta med verksamhetsplanering där styrelsen är mer involverad än tidigare. Betonades vikten av välfungerande och väldefinierade styrdokument såsom arbetsordning, verksamhetsplan och visionsdokument.

Diskuterades hur årets fortsatta arbete med verksamhetsplanering skall vara utformat.

Föreslog presidiet mötet besluta:

Att uppdra åt presidiet att utveckla verksamhetsplanen för nästa år utifrån den diskussionen mötet har.

Att låta den gå på remissrunda innan styrelseutskicket för majmötet går ut.

Mötet beslöt:

Att bifalla presidiets förslag

- att uppdra åt presidiet att utveckla verksamhetsplanen för nästa år utifrån den diskussionen mötet har.

- att låta den gå på remissrunda innan styrelseutskicket för majmötet går ut.

## § 4

### Val

#### § 4.1

#### Valfrågor

Föreslog Suzanne mötet besluta:

Att bordlägga punkten 4.1.

Mötet beslöt:

Att bifalla Suzanne Johanssons förslag:

- att bordlägga punkten 4.1.

## § 5

### Övriga frågor

#### § 5.11

#### Nätuniversitetet

Efterlyste Lotta Ljungqvist ett samlat grepp över frågan om nätuniversitetets studenter och deras kårtillhörighet.

Diskuterades frågan.

Mötet beslöt:

Att lämna frågan.

## § 6

### Mötesutvärdering

Genomfördes mötesutvärdering bland kommentarerna fanns.

- För liten lokal
- För långt möte
- För sena handlingar
- Bra diskussioner

Mötet beslöt:

Att lämna frågan.

## § 7

### Mötets avslutande

Avslutade Lisen Björklund mötet klockan 22.40.

Lisen Björklund  
Mötesordförande

  
Adrian Nählinder  
Justeringsperson

  
Emma Dahlén  
Mötessekreterare

Lars-Göran Karlsson  
Justeringsperson